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Frombork, dnia 15.07.2019 r.

KRB.0003.4.2019

Pan Ryszard Pawluczuk

Przewodniczący

Rady Miejskiej we Fromborku

Dot.: Interpelacja Pana Marcina Zabłockiego - Radnego Rady Miejskiej we Fromborku
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1. Czy znane są Panu przyczyny rezygnacji z budowy pompy według II wariantu

renowacji kanału?

Rezygnacja z budowy pompy była wprowadzona już na etapie tworzenia "Programu

funkcjonalno-użytkowego Rewitalizacja obszaru starego miasta we Fromborku". Żaden z

obecnie zatrudnionych pracowników nie pracował nad opracowaniem wyżej wymienionego

dokumentu, tak więc przyczyny rezygnacji z budowy pompy nie są mi znane.

2. Czy prowadzone są jakiekolwiek prace mające na celu instalację takiej pompy w

przyszłości lub inne wymuszenie przepływu wody?

W chwili obecnej nie są prowadzone żadne prace związane z możliwością zainstalowania

pompy lub z innym sposobem wymuszenia przepływu wody w "Kanale Kopernika".

3. Czy prowadzone są lub będą jakiekolwiek działania mające na celu stałą poprawę

wyglądu "Kanału Kopernika"?

"Kanał Kopernika" jest doraźnie czyszczony jeśli wynikają takie potrzeby. Gmina me

prowadzi innych działań mających na celu poprawę jego wyglądu.

4. Czy jest możliwe częstsze monitorowanie stanu "Kanału Kopernika", skutkiem którego

byłoby doraźne (podbierakiem) oczyszczenie go z wyrzucanych do niego śmieci?

Stan czystości "Kanału Kopernika" jest monitorowany na bieżąco przez pracowników

Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. Pracownik oczyszcza podbierakiem go ze śmieci

jeżeli zachodzi taka potrzeba lub na wniosek mieszkańców Fromborka, którzy zgłaszają

potrzebę wyczyszczenia go. Częstsze monitorowanie "Kanału Kopernika" niż to, które do tej

pory jest prowadzone nie jest możliwe ze względu na obłożenie pracowników dużym

zakresem innych prac, które trzeba wykonywać na terenie gminy.


